

TABLE OF CONTENTS

目 录

2021 年温州地区首场降雪的双偏振雷达观测分析

Analysis of the First Snowfall in 2021 in Wenzhou with Dual Polarization Radar Data

张灵杰, 余贞寿 291

近 60 年贵州省夏季降水量时空变化特征

Characteristics of Temporal and Spatial Variation of Summer Precipitation in Guizhou Province for Recent 60 Years

王然, 毛文书, 宋荣津, 何冷萱 299

全球气候变化及影响研究探讨

Study on Global Climate Change and Its Impact

李娜 310

本溪地区早侏罗世长梁子组介形类新发现

New Discovery of Ostracods from the Early Jurassic Changliangzi Formation in Benxi Area

王沛颖, 赵鑫 314

地气探测技术勘查深循环渗入型隐伏温泉的应用示范研究

Application Demonstration Research of Geogas Exploration Technology in Deep Circulation Infiltration Type Concealed Hot Springs

张龙 322

国家一级保护动物安吉小鲵的研究进展

Research Progress of the First-Grade State Protection Animal *Hynobius amjiensis*

阚霞 332

基于防洪排涝设计的鄂州市短历时暴雨雨型研究

Study on Short Duration Rainstorm Pattern Based on Flood Control and Drainage Design in Ezhou City

徐文昊, 王小玲, 张奇 340

蜡质降解微生物的筛选、表征及其秸秆降解作用

Screening, Characterization and Straw Degradation of Wax Degradation Microorganism

王天凤, 范定成, 王琦, 王馨曼, 赵琼阁, 曲溪, 王金玲, 王瑞俭 348

2015 年 7 月 23 日武汉一次暴雨天气过程分析

Analysis of a Heavy Rain Weather Process in Wuhan in July 23, 2015

徐文昊, 李裕赫, 王珂.....358

2006~2015 年昆明准静止锋变化趋势及春季不同类型静止锋环流特征

Variation Trend of Kunming Quasi-Stationary Front and Circulation

Variation of Different Types Front in Spring from 2006 to 2015

肖艳林, 夏阳, 池再香, 张润琼, 吴华洪, 严锐.....368